
 

         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 01/07/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

 

ΘΕΜΑ:   «Ενίσχυση Διεύθυνσης Αστυνομίας Ξάνθης» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες της Ένωσης Αστυνομικών Ν. Ξάνθης, οι απαιτήσεις του 

Νομού είναι ήδη αυξημένες και το αστυνομικό δυναμικό υπολείπεται πολύ περισσότερο 

από το προβλεπόμενο. Τώρα, δε, στην περίοδο της πανδημίας, με τα τελευταία 

ανησυχητικά δείγματα εξάπλωσης του κορωνοϊού στην ευρύτερη περιοχή της Ξάνθης, οι 

Αστυνομικοί μόλις και μετά βίας ανταποκρίνονται στα καθήκοντά τους, ενώ 

ανακαλούνται όλες οι προγραμματισμένες τους άδειες. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε για την ενίσχυση της Διεύθυνσης Αστυνομίας Ξάνθης με 

επαρκέστερη στελέχωση, ώστε να μπορεί να ανταποκρίνεται στις συνεχώς αυξανόμενες 

και πλέον μόνιμες απαιτήσεις της ευρύτερης περιοχής για αστυνόμευση; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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